

Dear residents,

Yesterday, we were informed by a resident that someone had put laundry detergent (granules) in the dryer on the 1st floor, East side. It appears that this has happened for the second time. This type of behavior is **unacceptable and must stop immediately** as it can cause damage to the dryer and temporary shutdown. I would like to remind everyone that we all pay for this service and will all bear the cost if we need to repair our machines.

I appreciate the person who reported this for their vigilance, and I want to thank Mr. Michel Boucher for kindly cleaning up the mess.

Sincerely,

Stéphane Dumas, President

Cambridge G Condo Association

Chers résidents.

Hier, nous avons été informés par un résident, qu'une personne avait mis du savon à linge (granules) dans la sècheuse du 1er étage, côté Est.

Il semblerait que c'est la seconde fois que ceci arrive. Ce type de **comportement est inadmissible et doit cesser immédiatement** car il peut entraîner des bris à la sècheuse et son arrêt provisoire.

Et, je vous rappelle que nous payons tous pour ce service et paierons tous s'il faut réparer nos machines. Je remercie la personne qui nous l'a rapporté pour sa vigilance et je tiens à remercier M Michel Boucher qui a eu la gentillesse de nettoyer le tout.

Stéphane Dumas, Président

Association de condo de Cambridge G